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De eerste weken van het nieuwe schooljaar 

zitten erop. Voor ons als MR een mooi 

moment om terug te blikken op het 

voorgaande jaar en je mee te nemen in de 

verwachte ontwikkelingen de komende tijd. 

Voordat we dit doen, stellen Fokko en Renate 

zich voor als leden namens de oudergeleding.  

Introductie MR leden  
Vanaf januari 2021 heb ik, Renate Bergsma, 

het stokje van Anja Roos overgenomen. 

 

Samen met Juriaan heb ik twee dochters: 

Hanne (5) en Dide (3). Hanne zit in groep 3 en 

Dide komt in februari ook op ’t Holtpad. We 

wonen met veel plezier aan de Hoofdweg. Ik 

werk bij de gemeente Weststellingwerf als HR-

coördinator. 

We hebben onze taken binnen de MR 

onderling verdeeld. Ik zit voor. Dit betekent 

dat ik de agendavoorbereiding doe en het 

overleg voorzit.  

 

 

Vanaf 2018 zit ik, Fokko Jansma, reeds ook al 

weer 3 jaar in de MR. Destijds heb ik het 

stokje van Remke Burie overgenomen.  

Ik woon samen met Mignon en onze 3 

kereltjes (Jarno, Niek en Tom) reeds al weer 

10 jaar aan de Binnenweg. Naar alle 

tevredenheid, in een dorp met veel en diverse 

sociale activiteiten. In het dagelijks leven ben 

ik directeur/mede-eigenaar bij IJsbeer Circular 

Blocks. 

Wie zitten er allemaal in de MR? Namens de 

ouders zitten Fokko en Renate in de MR. Ook 

nemen twee leerkrachten namens het 

personeel plaats. Sinds deze maand zit naast 

Hester Palstra ook Femke Neunzig in de MR. 

Femke vervangt Josien die afgelopen 

schooljaar is gestopt met werken bij ’t 

Holtpad.  

Wat doet de MR ook alweer?  

Als MR reageren we op actuele 

(beleidsgerelateerde) ontwikkelingen en op 

voorstellen van de directeur. We overleggen 

gemiddeld zes keer per jaar met de directeur 

van ’t Holtpad, Annemiek Kremer. 

Agendapunten zijn bijvoorbeeld het 

schooljaarplan, gezondheidsbeleid, de 

formatie en bezetting en de visie op het 

onderwijs. Afhankelijk van het onderwerp en 

hoe de Wet Medezeggenschap op Scholen het 

voorschrijft, adviseren we Annemiek of wordt 

ons om instemming gevraagd.  

 

Waar kun je ons voor benaderen?   

Fokko en Renate vertegenwoordigen formeel 

alle ouders van kinderen op ’t Holtpad. Voel je 

dus vooral vrij om iets aan ons mee te geven 

of te vragen over beleidsmatige thema’s of 

actualiteiten.  Bij voorkeur via een e-mail naar 

mr.holtpad@comprix.nl. Maar via het 

schoolplein of telefoon mag natuurlijk ook.  

13 oktober vindt de zakelijke ouderavond 

plaats. Ook dat is voor ons een moment om 

informatie en ideeën op te halen.  

 

Wist je dat de notulen van onze vergaderingen 

na te lezen zijn op www.holtpad.nl?  

 



Een terugblik 

Als MR is het gelukt om digitaal met elkaar te 

blijven overleggen. Belangrijke/nieuwe 

onderwerpen waren de visie op het onderwijs 

en de verdeling van de NPO (Nationaal 

Programma Onderwijs)/coronagelden. 

Annemiek heeft ons meegenomen in de 

ideeën hierover en de stappen die ze hiervoor 

wilde zetten. Als MR hebben we hier aan de 

hand van vragen het gesprek over gevoerd en 

uiteindelijk hebben we ingestemd. Ook het 

gewijzigd gezondheidsbeleid heeft onze 

aandacht gehad. Hierover is via het 

Kwebbeholt gecommuniceerd. De 

communicatie over het ‘verplicht’ water 

drinken had niet zo gemoeten. We lichten 

graag als MR toe hoe deze strekking werkelijk 

was bedoeld. Inmiddels heeft Annemiek hier 

ook over gecommuniceerd en gecorrigeerd.  

 

Water drinken  

De bedoeling van het gezondheidsbeleid is om 

kinderen te stimuleren water te drinken. We 

hebben afgesproken dat leerkrachten dit 

actief gaan aanbieden in de onderbouw. De 

gedachte erachter is dat de gezonde keuze, zo 

ook de makkelijke keuze is (je hoeft geen 

drinken mee, het wordt op school geregeld). 

Het uitgangspunt is het drinken van water, 

maar het is hiermee geen verplichting. 

We zijn benieuwd hoe je deze wijziging binnen 

het gezondheidsbeleid ervaart. Mail ons  via 

mr.holtpad@comprix.nl.  

Verder zijn de jaarlijks terugkerende 

onderwerpen gepasseerd, zoals de formatie, 

margedagen, het schooljaarplan en de 

zelfevaluatie is aan bod gekomen. Ook hebben 

we de afgelopen tijd de reglementen en 

statuten van de MR geactualiseerd en waar 

mogelijk opnieuw laten vaststellen.  

Vooruitblik  

We bespreken de komende tijd het 

veiligheidsplan. Ook verwachten we 

binnenkort een voorstel om het schoolplein 

aan te passen. Maar eerst staat de zakelijke 

ouderavond voor de deur. We lichten daar het 

jaarverslag toe. We hopen je daar te zien!  

 


